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I G C  v a  d e v e n i  p o l i t i a  c o m u n i c a ţ i i l o r

Sorin  ' P an tis , 'm in is tru l 
Comunicaţiilor, a declarat ieri 
că ministerul pe care îl conduce 
vrea ca în primele sase luni ale 
anului 1998 să c ree ze  două 
organ ism e in dependen te  care 
să reglem enteze activitatea de 
telecomunicaţii. Aceste organis
m e vo r fi in d ep e n d en te  de

minister, de operatori şi de alţi 
a c ţio n ari de  p e  p ia ţa  te leco 
m unicaţiilor.

"Vom în fiin ţa  A genţia  
N aţională  de C om unicaţii", a 
sp u s  P an tiş , "care  va fi o 
instituţie independentă care va 
stab ili re g u lile  pe p ia ţa  de 
telecom unicaţii, regu li ce vor 
trebui respectate cu strictete de 
operatorii de telefonie. Aceste 
transferări fee parte din procesul 
de restructurare  a ministerului, 
M ăsura este  im perios necesară 
pentru separarea atribuţiilor".

In sp e c to ra tu l G en era l al 
C o m u n ica ţiilo r (IGC) va fi 
o rg a n ism u l c a re  va fi politia 
comunicaţiilor si va veghea ca 
re g u lile  s tab ilite  de A genţia  
Naţională de Comunicaţii să fie 
respectate. IGC va supraveghea

F e d e r a ţ i e  S in d ic a te lo r  d in  T e le c o m u n ic a ţ i i  
n u  a c c e p tă  n o u l C o n s iliu  d e  A d m in is t r a ţ ie  

a l R o m T e le c n m
Ieri, într-o conferin ţă de 

p re să , lo an  A ndrei, liderul 
F ed e ra ţie i S in d ica te lo r din 
T elecom unica ţii (FSTc) şi-a 
exprimat nemulţumirea fată de 
decizia de. schimbare a condu
cerii operative a Societăţii Na
tiona le  de  T elecom unica ţii 
"RomTelecom" SA Sindicaliştii 
a trag  atentia prim ului m inis
trul, Victor Ciorbea, că există 
pe rico lu l ca în s istem u l 
national de telecomunicaţii să

se producă o situaţie coMic- 
tuală, ceea ce, potrivit lor, "ar 
p u tea  d u ce  la s to p a rea  
procesului de privatizare".

'F S T c  cere prem ierului o 
întâlnire, în cursul săptămânii 
viitoare, "în scopul găsirii de 
soluţii ca  ac tiv ita tea  în 
domeniul telecomunicaţiilor să 
se  d e sfăşo are  norm al, si în 
folosul abonaţilor".

C arm en  P O P E S C l

si depista piraţii comunicaţiilor, 
respectarea condiţiilor tehnice, 
a p u terii pe  care  o fo losesc  
operatorii de  telefonie m obilă 
si p o stu rile  de  rad io , d a r si 
calitatea serviciilor. A cest lucru 
trebu ie  făcut în tim p util. Un 
asp ec t deo seb it de im portant 
e s te  s tab ilirea  în tim p ' u til a 
sancţiunilor

Pentru o bună coordonare 
si verificare, se  va cum păra un 
echipam ent de  monitorizare. în 
a c e s t m o m en t se  e lab o rează  
caietul de sarcini, pentru licitaţie. 
A ceasta  va fi o rg an iza tă  de 
M in iste ru l C o m u n ica ţiilo r si 
unitatea achizitoare, Inspectoratul 
General al Comunicaţiilor. Echi
pam entul va costa în jur de 30 
de milioane de  dolari.

"V rem  să înfiin ţăm  s;

Agenţia Naţională de Frecvente, 
Care să gestioneze într-un mod 
transparent spectrul de frecvente 
al Rom âniei, conform  planului 
de la Geneva. în  baza acestui 
plan se distribuie frecventele în 
funcţie de putere, în frecvente 
nationale, locale.

O piaţă corectă de  teleco
m u n ica ţii fu n c ţio n ează  cu 
instituţii care au funcţii distincte, 
a s tfe l încâ t, d u p ă  m odelu l 
occidental, M inisterul Com uni
ca ţiilo r  va aco p eri o zonă 
restrânsă. Ministerul va gestiona 
re su rse le  nationale, ad ică nu- 
m ero ta tia  şi spec tru l de  frec
ventă. Toţi cei ce doresc să fo
losească  dreptu l de frecventă, 
vor plăti taxă de concesionare 
p e n tru  a c e s t d rep t" , a m ai 
declarat ministrul Comunicaţiilor.

Ioana ŢIGĂNESC!

Ministerul Educaţiei Nationale 
va organiza concurs pentru 

redactarea program elor şcolare
Programele cadru vor fi realizate 

până la mijlocul lunii mai
C o n d u c e re a  M in is te ru lu i 

Educaţiei N ationale a hotărât 
să organizeze co n cu rs pentru  
elaborarea program elor şcolare, 
a d e c la ra t  p ro f. G h e o rg h e  
Rădulescu, d irector genera l în 
m in is te r

Şeful D irecţiei G enerale  a 
în v ăţăm ân tu lu i P reu n iv ers ita r 
a mai precizat că decizia a fost 
luată având în v ed ere  că, de 
ani de zile, a fost institu ită  o 
p rocedură  ex trem  de greoaie  
si c o s tis ito a re  în e la b o ra re a  
p ro g ra m e lo r , m u lti d in tre  
p ro fe so rii cap ab ili n eav ân d  
a cc es  la în to c m ire a  a c e s to r  
docum ente.

C onfo rm  d ec iz ie i M E N , 
f iec a re  c a d ru  d id ac tic  sau

colectiv de profesori poate ela
bora  o p ro g ram ă  pe un  ciclu 
de  învăţăm ânt (preşcolar, pri
mar, gimnazial si liceal), pentru 
o anum ită  d isc ip lină, aceasta  
u rm ân d  să  fie tran sm isă  Di
recţiei G enerale d e  învăţământ 
P reu n iv ers itar din M EN.

Im plicarea tu tu ro r cadrelor 
didactice în realizarea  p rogra
m elor şcolare  va perm ite  con
ducerii M EN  să identifice pro
fesorii capabili să facă reforma. 
P rogram ele  cad ru  vor fi reali
zate până la mijlocul lunii mai. 
u lterior ele putând fi adaptate, 
c o m p le ta te  sau  c o re c ta te . în 
funcţie  d e  p lan u rile  de  învă
ţăm ânt

M ih ae la  JITEA

P r o f e s o r i i  d e  i a  U o i v e r s i t a t e a  " A I .  I .  D u z a "  l a ş i  n u  c a d  d e  a c o r d  
a s u p r a  p r o b e l o r  ş i  l o c u r i l o r  p e n t r u  a d m i t e r e a  ' 9 8

D o a r  l a  F a c u l t a t e a  d e  D r e p t  l u c r u r i l e  s u n t  l i m p e z i :
1 5 0  d e  l o c u r i  l a  z i  ş i  5 0  l a  f ă r ă  f r e c v e n ţ ă

Hotărârea Senatului Univer
sităţii "Al. I. Cuza" Iaşi- privind 
m o d a lita te a , o rg a n iz ă r ii e x a 
m en u lu i de a d m ite re  p en tru  
anu l u n iv e rs ita r  u rm ă to r  a 
stârnit printre profesorii de aici 
un adevărat scandal. Cu toate 
că ho tărârea  a fost votată de 
c ă tre  m a jo rita te a  d e ca n ilo r  
facultăţii, un grup de profesori 
a d e c is  p re z e n ta re a  u n e i

Judeţele Alba şi Bihor se  bat 
pentru pârtia de schi de la Vârtop

3 0  d e  c o n s i l i e r i  b i h o r e n i  a u  m u t a t  b o r n e l e  c a r e  
m a r c h e a z ă  g r a n i ţ a  d i n t r e  j u d e ţ e

S u rse  d in  CJ A lba  a i 
d ec lara t p e n tru  ZIUA că, cu 
câteva zile înainte de Crăciun, 
30 de consilie ri ju d e ţen i din 
Bjjjor s-au deplasat la Vârtop, 
localitate  aflată la g ran iţa  cu 
ju d e ţu l  A lba , şi au  m u ta t 
b o rn e le  d e  m arca j p e n tru  a 
t r e c e  p â r tia  d e  sc h i din 
localitate pe teritoriul judeţului 
B ih o r. A c e ia ş i c o n s ilie r i

b ih o re n i  l-au co n v in s  pe  
prim arul com unei Arieşeni, de 
care  aparţine  sa tu l Vârtop, să 
s e m n e z e  un  d o c u m e n t p rin  
c a re  să "consfin ţească" ap ar
tenenţa  la judeţul Bihor. După 
Crăciun, consilierii judeţeni din 
A lb a  au  m u ta t b o rn e le  de  
marcaj la locul lor. Ca urm are 
a "m u tă rii"  p â r tie i  de  sch i 
Vârtop, între  cele două consilii

ju d e ţen e  s-a ajuns la un co n 
flict, c a re  va fi rezo lvat p rin  
în to c m ire a  u n u i s tu d iu  d e  
s ta b ilire  a g ra n iţe i. CJ A lba 
consideră că docum entul sem 
nat d e  p rim aru l din A rieşeni 
este  lipsit de valabilitate, deoa
rece, în cazul localităţilor aflate 
la gran iţă  de judeţ, es te  n ece 
sar acordu l CJ,

Vali S U C II

P r i m a r u l  C o n s t a n t e i  v r e a  s ă  î n f i i n ţ e z e  u n  C o r p  d e  c o n t r o l  
c i v i c - o b ş t e s c  a l c ă t u i t  d i n  p e n s i o n a r i  ş i  c a s n i c e

P rim a ru l  C o n s ta n te i  
G h eo rg h e  M ihăesti, in ten ţio 
nează să înfiinţeze, din primul 
tr im e s tru  al a c e s tu i  an, un  
Corp de  con tro l civic-obstesc 
d in  c a re  să  facă  p a r te , pe  
bază de voluntariat, pensionari 
si casnice  care  au un  m inim  
de p re g ă t ir e  p ro fe s io n a lă

adm inistrativă, econom ică sau 
ju rid ică. C orpul va sancţiona 
agenţii econom ici, cetăţenii şi 
c h ia r  re g ii le  a u to n o m e  din 
su b o rd in e a  co n siliilo r locale 
care  nu re sp ec tă  legislaţia  în 
vigoare. Prim arul M ihăesti ne- 
a d eclara t că iniţiativa sa nu 
e s te  nouă, dar că  d o re ş te  să

institutionalizeze acest corp de 
c o n tro l  p r in tr -o  h o tă r â r e  a 
C onsiliului Local, u rm ân d  ca 
v iito rii in sp e c to r i  să  fie şi 
recom pensaţi pen tru  serviciile 
d e  „ v ig ilen tă  si c o n tro l"  
p re s ta te  în c a rtie re le  în care  
locuiesc

U n d e  d a i  ş i  u n d e  c r a p ă

D an M IH Ă E S C l

c o n te s tă r ii  c a re  să  re ia  în 
discuţie exam enul de adm itere 
din acest an. P ro recto ru l Uni
versităţii, prof. loan  T oderasu , 
e s te  de  a c o rd  cu  h o tă râ re a  
S en a tu lu i, c are  p re v ed e  su s 
ţ in e re a  d e  că tre  can d id a ţi a 
d o u ă  p ro b e  în aceeaşi zi, pe 
p a rc u r s u l  a p a tru  o re , ia r  
n o te le  o b ţin u te  la  cele  două  
e x â m e n e  să  fie  a d u n a te  cu

m edia obţinută la bacalaureat, 
Cele două probe m ara ton  voi 
fi susţinu te  pe coli de hârtie 
distincte, iar între  prim a probă 
şi cea de-a doua candidaţii vor 
avea  o s c u r tă , p a u ză  fără 
p ă ră s ire a  să lii d e  a d m ite re . 
Singura facultate care a stabilit 
n u m ă ru l de  lo cu ri şi d isc i
p lin e le  de  c o n c u rs  e s te  
F acu lta tea  de  D rep t, care  va

scoate la concurs 150 de locuri 
la zi si 50 la fă ră  frecventă . 
D ecanul Facultăţii de  Filoofie, 
E m il D im a, e s te  cel mai 
vehem ent con testatar al noului 
stil de  adm itere , considerând  
că nota ob ţinu tă  la exam enul 
de  b a c a la u re a t  nu  e s te  un 
indiciu se rio s  privind in trarea  
într-o institu ţie  d e  învăţăm ânt 
superior. (Cătălin COCA)

Ministerul Apelor, Pădurilor şi Protecţiei Mediului promite să
tină cont de părerea societăţii civile

M ult tim p tinute în um bră 
de  co n d u cerile  an te rio a re  ale 
Ministerului Apelor Pădurilor si 
Protecţiei Mediului, organizaţiile 
neguvem am entale de m ediu au 
reuşit până la urm ă să capteze

atentia conducerii MAPPM. Ieri 
s-au întâlnit cu aceasta, moment 
în care Călin G eorgescu sec re  
ta r  g e n e ra l al M A PPM , a 
declarat că m inisteru l promite 
că colaboreze cu ONG-urile şi 
să creeze chiar un parteneriat. 
P rim u l pas va fi fă cu t prin 
formarea unor grupuri de lucru 
mixte, în num ăr de cinci (bio 
diversitate, com unicare sensibi
lizare, conştientizare, transport 
d u rab il, e n e rg ie  şi m ed iu  
dezvoltare durabilă) care  vor 
participa la elaborarea de acte 
n o rm ative . Călin G eo rg escu  
crede că este  m om entul ca si

societatea civilă să  se implice 
în politica de  m ediu şi în acest 
sen s a precizat că ar dori mai 
m ult p ro fesionalism  si o mai 
m a re  im p lica re  d in  p a rtea  
o rgan izaţiilo r în p ro iec te  con
cre te . „ In ten ţio n ăm  să  facem  
cunoscută societăţii civile orice 
iniţiativă legislativă înain te ca 
a c e a s ta  să  fie ap ro b a tă  de 
Parlam ent“. Călin G eorgescu a 
recunoscu t însă că unul dintre 
m otivele  p e n tru  ca re  până  în 
prezent lucrurile nu  .au decurs 
norm al este: re ticen ta  funcţio
narului public

C ristina  SZABO

T ă v ă l u g u l  r e f o r m e i  n u  m a i  p o a t e  f i  o p r i t

î n  1 9 9 8 , 1 7 5 . 0 0 0  d e  r o m â n i  v o r  î n g r o ş a  
r â n d u r i l e  ş o m e r i l o r

A proxim ativ  175.000 de 
p e rso an e  vor m ai fi disponi- 
bilizate in cursul anului 1998, 
în cazul în c a re  m ersu l 
re fo rm e i va  fi cel stab ilit, a 
declarat pentru Mediafax Dorin 
Nicolae Pârvu, secretar de stat 
în cadrul M inisterului Muncii

M i n i s t r u l  A g r i c u l t u r i i  a  m a i  I n v i t  a  d a t ă  î n  ţ ă r a n i
Rezultatele total ineficiente 

p en tru  populaţie  ale celeb re i 
o rdonân te  de scu tire  de taxe 
vamale a im porturilor de cam e 
d e  porc , em isă  de  D inu 
Gavriîescu, ministrul Agriculturii 
si A lim en taţie i, vă v o r fi 
prezentate şi astăzi.

Printr-un comunicat emis de 
dom n ia  sa,, D inu  G avriîescu  
justifică oportun ita tea  deciziei 
luate, exemplificând cu rezulta
tele obţinute în ceea ce priveşte 
stagnarea  pre tu rilo r la carnea 
de  porc , şi c h ia r  sc ă d erile  
în reg istrate  pe piaţa tărănescă 
- „producăto rii indiv iduali au 
re d u s  im ediat p re ţu l cu 20%, 
a tâ t cât am  p rognozat noi că 
se va reduce“. Dacă este să n e  
luăm după afirmaţiile ministrului 
A griculturii, co n sta tăm  că cei 
care  au sim tit prim ii efectele 
acestei ordonanţe au fost ţăranii. 
Tot ţăranii care, anul acesta, au 
mai avut de suferit de pe urm a 
politicii n e rea lis te  im p u se  de  
m inistrul Agriculturii. D acă în

vară. s ta tu l nu a făcut nimic 
p e n tru  ca  reco lta  de cerea le  
o b ţin u tă  în a c e s t  an  să fie 
va lorificată  m ăc a r la u n  preţ 
a c o p e rito r  al c h e ltu ie lilo r  de 
producţie, acum  ţăranii sperau 
ca o parte din pierderile înre
gistrate la producţia de cereale 
să  fie aco p e rită  din p re ţu l 
ob tinut din vânzarea porcilor. 
Oricum, preturile practicate de 
aceştia  nu  d iferă  de cele  ale 
c o m p le x e lo r de  c re ş te re  a 
porcilor. M ai m ult, ţăranii nu 
cresc porci în sistem  industrial, 
ci numai câţiva, cât este necesar 
familiei si foarte puţin pentru 
comercializare.

De altfel, la em iterea ordo
n an ţe i, m in is tru l G avriîescu  
tre b u ia  să  se  g â n d e a sc ă  la 
m o d u l în ca re  p ro d u căto rii 
acoperă  d iferite  seg m en te  de 
piaţă. Nu ţăranii sun t cei care 
aprovizionează oraşele cu came, 
ci com plexele de creşte re  spe
cializate în aşa ceva. Statisticile 
întocmite de  m inisterul pe care

JEL K p f e S

îl conduce arată că, din totalul 
consum ului de  carne din tară, 
70% e s te  a sig u ra tă  d e  aceste  
co m plexe. L a ora  actuală , 
unitatea de la Codlea practică 
un p re ţ la carn ea  d e  porc în

ca rcasă  de  19.000 le i /k g , cu 
200 de lei m ai p u ţin  ca în 
decembrie, iar complexul de la 
P e ris  nu si-a m ai m o d ificat 
p re ţu l d in  luna n o iem b rie , 
practicând cel mai scăzut preţ 
din ta ră  - 16.600 le i /k g . D e 
altfel, chiar m inistrul Gavriîescu 
aminteşte de „adaosurile comer
ciale foarte m ail“ practicate, fept 
ce în tă reşte  ideea că cei care 
au provocat criza cărnii su n t 
comercianţii si nu producătorii. 
Dacă ordonanţa ar fi fost dată 
la timp, jocurile negustorilor ar 
fi p u tu t fi strica te. D e aceea, 
considerăm  că Dinu Gavriîescu 
a g reşit când a făcut socotelile 
p en tru  a em ite m ult discutata 
ordonanţă. Pentru  această g re 
şeală, cât şi pentru  altele care 
au fo s t făcu te , cu  g rav e  im 
plica ţii a su p ra  s ig u ra n ţe i ali
m e n ta re  a  tării, c re d e m  că 
premierul Victor Ciorbea trebuie 
să-l dem ită  pe  m in istru l A gri
culturii.

L um in iţa  M OROIANL

tran sport de m arfă  
com isioane la dom iciliu

si Protecţiei Sociale (MMPS), 
Pârvu a p rec iza t că, în 

1997, au fost disponibilizări în 
total 175.000 de salariaţi, dintre 
care 75.000 din sectorul minier. 
P e n tru  aco rd a rea  plăţilor 
compensatorii acordate potrivit 
Ordonanţelor de Guvern 9 si

22, M M PS a c h e ltu it  ap ro 
xim ativ 1.900 de m iliarde de 
lei d in  fo n d u l p e n tru  plata 
ajutorului de  şomaj. Din cele 
1.900 de miliarde, aproximativ
1.000 de m ilia rd e  d e  lei au 
revenit salariaţilor din minerit 
disponibilizati. (MS’)

D i s p e n s a r e l e  v o r  a v e a  o b l i g a ţ i a  

s ă  a f i ş e z e  l i s t e l e  

c u  m e d i c i i  g e n e r a l i ş t i

M e d i c u l  d e  f a m i l i e  

v a  f i  p e  t o a t e  g a r d u r i l e
D isp en sa re le  b u c u re s te n e  

vor avea obligaţia  să  afişeze 
începând  de luni, 12 ianuarie  
1998, la loc vizib il, lis te  cu 
n u m e le  tu tu r o r  m e d ic ilo r  
g e n e ra liş ti , a d e c la ra t  ie ri, 
dr. V lad R om ano, d irec to ru l 
D irec ţie i S a n ita re  a M u n ic i
piului B ucureşti (DSM B).

Pe lângă num e, pe  listă va 
fi t r e c u t  şi an u l în  c a re  
m edicu l a absolvit facultatea, 
p recu m  şi g rad u l profesional 
a l a c e s tu ia , a s tfe l  în c â t 
p e rs o a n e le  c a re  v o r  să  se  
în sc rie  pe lis ta  u n u ia  d in tre  
ei să  ştie  "cu c in e  u rm ea ză  
să  aibă de a  face"

Ş efu l D SM B  a m ai 
p rec iza t că  te rm e n u l de  trei 
lun i în  c a re  p o p u la ţia  să  se 
în s c r ie  p e  l is te  a fo s t  a les 
a rb itra r . "N u în se am n ă  că  o 
p e rso a n ă  c a re  nu  s-a -înscris 
va ră m â n e  pe  d in a fa ră . Dar 
populaţia  treb u ie  să  înţeleagă 
că  p e  l is ta  m e d ic u lu i  de 
familie se înscriu şi persoanele 
săn ă to ase . Altfel, în  cazul în 
c a re  se  v o r  îm b o ln ă v i, cei 
c a re  n u  a u  u n  m ed ic  de 
fam ilie nu  vor p u tea  să  ben e
f ic ieze  d e  se rv ic ii de  sp ec i
alitate", a co n ch is  Rom ano

C ris tin a  SZABC

Angajăm taxim etristi !!!

S IM IR A D  V A  A V E A  U N  
BUGET M A I M IC  PE 1 9 9 8

In  cadru l d iscuţiilor din Consiliul Ju d e ţe a n  Iaşi referitoare 
la bugetele locale pen tru  anul 1 9 9 8 , P rim ăria  Iaşi nu  mai 

rep rez in tă  p rio rita tea  ab so lu tă  p e n tru  a locările  d e  fonduri. 
Consilierul judeţean  PAC A drian G ârlea a  precizat că "anul 
a ce s ta  n u  vom  m ai tp le ra  sc h e m a  excesiv  de  în că rca tă  a 
Prim ăriei Iaşiului, u n d e 's u n t  plătiţi 6 0 6  funcţionari. Majoritatea 
funcţionarilor din P rim ăria  Iaşi provin d in  regiile desfiinţate. 
O r, p rim aru l Sim irad a centralizat obiectele de activitate ale 
regiilor desfiinţate, în  loc să  descentralizeze prin  com asarea 
a ce s to ra " . A celaşi c o n s ilie r  ju d e ţe a n  a p re z e n ta t bugete le  
com parate alocate pe  anul 19 9 7 , d in  care reiese că Prim ăria 
Iaşi a p rim it de peste  p a tru  ori m ai m ulte  fonduri decât tot 
învăţăm ântul ieşean. De altfel, chiar p reşedintele CJ Iaşi, liv iu  
Antonesei, a declarat că se va analiza m ult m ai atent propunerile 
de  buget venite d in  partea P rim ărie i ieşene. (Daniel NIJOI)+■ V.-*-

MINISTERUL SANATATII 
PROMOVEAZĂ 

DEZBATEREA PUBLICĂ

I  o  n  J 3  r  u  c k t r î e  r

C onducerea  M inisterului Să- 
V ^nătătii a  hotărât să-şi pun i 
la m u n c ă  su b a lte rn ii. Toate 
o rd in e le  ş i p ro ie c te le  de 
h o tă râ re  d e  g u v ern  vo r f  
tr im ise  în  a ten tia  d irectiilo i 
din m inister pentru ca acestea 
să-şi poată exprim a puctul de 
vedere fată d e  aceste  acte şi 
de prevederile lor. Hotărârea t 
fost hiată în ultima şedinţă de 
colegiu al ministerului pe moti\ 
că până în prezent mai multe 
decizii ale u n u i departainenl 
p u n e a u  în în c u rc ă tu ră  p r ir  
prevederile lor activitatea altuia, 
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LACTATELE S-AU SCUMPIT 
CU 2 0 % LA VASLUI

Ţ  a V aslui, p re ţu l p ro d u se lo r  lac ta te  s-a m ajo ra t de joi cu 
-L<20%. Astfel, un  litru de  lapte p en tru  consum  costă acum  
3 3 0 0  d e  lei, fa tă  d e  3 0 0 0  d e  le i, u n u l  de  lap te  b ă tu t 
e s te  3 8 0 0 ,  fată d e  3 5 0 0 , ia r  u n u l de  sm â n tâ n ă  poate  fi 
ach iz iţio n a t la p re ţu l  de 1 5 .0 0 0  d e  lei, fată d e  1 3 .0 0 0 . 
De asem enea, u n  kilogram  de te lem ea de  vaci a crescu t de 
la 1 5 .0 0 0  le i/kg  la 1 6 .8 0 0  lei. Gigei Grigore, directorul SC 
Ilvas SA Vaslui, a  d ec la ra t că scu m p irea  a  fost de term inată  
d e  re n e g o c ie rea  p re ţu lu i  Ia m a te r ia  p r im ă  cu fu rn izo rii. 
(Cristina HURDUBAIA,

FOSTELE ANGAJATE 
DE LA MILCOFIL 

FOCŞANI NU MAI VOR 
LA MUNCĂ

Pa tro n u l  f irm e i su e d e z e  
"Sorste”, care e s te  şi a c 

ţionar m ajoritar la SC Milcofil 
Focşani (fosta Fabrică de lână 
pieptănată), a d iscu tat ieri cu 
şe fu l D G M PS V ran cea , d r . 
lo a n  S e rg h i, p e n tru  a c e re  
sprijinul în  angajarea a 1 3 0 0  
de  confectioned care vor lucra 
în tr -o  n o u ă  s e c ţ ie  d e  la  
Milcofil. Serghi a precizat că 
fo s te le  s a la r ia te  d e  la SC 
Milcofil refuză oferta suedezului

d a to r i tă  b a n ilo r  p e  c a re  îi 
p rim esc  ca salarii com p en sa 
to rii d e  la CEC. D in cauza  
faptului că a re  nevoie urgentă 
d e  3 0 0  d e  c o n fe c t io n e d , 
p a t ro n u l  s u e d e z  a  h o tă r â t  
o rg a n iz a re a  d e  c u r s u r i  d e  
calificare p e  banii societăţii, 
ia r ,  d a c ă  ce i ce d o re sc  să  
m uncească provin din m ediul 
rural, le va pune la dispoziţie 
mijloace de transport (Leonard
MUNTEANU)

SE MODIFICA 
ORGANIGRAMA MAPPM
Săptăm âna viitoare M inisterul Apelor, P ădurilo r şi Protecţiei 

M ediului (M APPM ) îşi va prezen ta  noua organigram ă, ne- 
au  inform at su rse  din cadrul instituţiei. Aceasta va cuprinde 
m odificări m ajo re  în  s tru c tu ra  sa , re sp ec tiv  re s tru c tu ra rea  
departam entelor de mediu, apă şi păduri şi eventual cumularea 
u n o ra  d in tr e  a c e s te a . A c e le a ş i s u r s e  n e -a u  p re c iz a t  că 
sch im barea  orgnigram ei a fo st făcută la cere rea  m ai m ultor 
factori politici de m ediu, nem ulţum iţi de  activitatea desfăşurată 
în cadrul acestu i m in ister

Importator S K O D A  pentru România 
C O M P E X I T  T R A D I N G  C l u j  N a p o c c

•
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B U C U R E Ş T I :

fû
Volkswagen Group

FELICIA LX
(Preţ fără taxe)

5 . 5 4 0  u s c

FELICIA LX 8 .4 0 0  USD
(Preţ cu toate taxele incluse'

S h o w  r o o m :  C a l e a  P l e v n e i  n r . 9 2 ,  t e l .  2 2 3 . 4 1 . 4 7  
S e r v i c e :  s t r . T u m u  M ă g u r e l e  n r . 6 6 ,  t e l .  6 8 3 . 5 9 . 3 5  

C L U J - N A P O C A :  C a l e a  F l o r e s t i  n r  4 2  t e l / f a x :  0 6 4 - 4 2 6 6 1 9

Dealeri zonali: Bucureşti: 2222811, Satu -Mare: 732104, Oradea: 434477 
Braşov: 422001, Constanta: 691458, Miercurea Ciuc: 171930, Bistrifa: 250955 
Râmnicu Vâlcea: 745603, Galati: 461078, Ploieşti: 115258, Piatra Neamf: 230305

s i g u r a n ţ ă .. .  c o n f o r t . .
k f  £ T A '

deplasare g ra tu ită  la comandă

F ă r ă  n o i
n u  s e  p o a t e !

1 9 . 1 1 . 4 4
1 9 . 1 1 . 4 5

1 9 . 9 3 . 9 3
1 9 . 9 3 . 9 4


